
 

 

Bestyrelsesmøde  

2023-09-04 kl. 17.00 

i Arnborg 
 

Dagsorden  
Ordstyrer: Dina 

Referent: Ida 

Dina, Helle, Monica, Maria, Søren 

Malene, Flemming, Ida, Lisette, Marianne 

 
 

Emne Uddybning O= Oriente-

ring 

D=Debat 

B=Beslutning 

Ansvarlig Referat 

 

17.00      

17.20 Godkendelse af referat   Dina/Ida Referatet er godkendt. 

17.25 Status på dagtilbud Tilsyn – vedhæftet 

Personale 

 

 

 

 

 

 

 

 

O Li-

sette/Flem-

ming 

Flemming fortæller om det årlige pædagogiske tilsyn. I 

år var det Kølkær Dagtilbud, der havde besøg i juni.  

Rapporten fra tilsynet ligger på vores hjemmeside. 

 

Angående opstart af gymnastiksæsonen: 

Flemming præsenterer en orientering, der sendes ud til 

forældrene. Han henvender sig til gymnastikforenin-

gen, før orienteringen sendes ud. 

 



Ritt har haft sin sidste arbejdsdag i Kølkær Dagtilbud, 

hun sagde sin stilling op pr. 31/8, og vi har afholdt af-

sked med hende. Vi dækker internt. Stillingen slås såle-

des ikke op. 

 

I Kølkær har vi haft fokus på dialogisk læsning; vi er så 

småt begyndt med det i Arnborg også. 

 

Dagtilbud kommer ud af året med et lille merforbrug. 

17.45 Status på skole Opstart 

Personale 

Foto 

Tilsyn 

 O Mari-

anne/Ida/Ma

lene 

God og rolig opstart. 

 

My i Kølkær SFO er sygemeldt på ubestemt tid. 

Mys nuværende stilling er varslet ned i tid til det time-

tal, hun oprindeligt var ansat til. Hendes nuværende 

stilling ophører pr. 31/11. My har takket nej til at fort-

sætte i sin oprindelige stilling. 

 

I Arnborg er medarbejderne Tanja TT (pædagog), Lisa 

(pæd. medhjælper) og pr. 18/9 Karoline (pædagogisk 

assistent). 

 

I Kølkær er medarbejderne Tanja TV (pædagog), Alex 

(pæd. medhjælper) og Yakup (pæd. studerende) 

 

Ida orienterer SFO-forældre om den fremadrettede be-

manding i SFO’erne. 

 

Der kommer fotograf ud på skoler og dagtilbud først i 

oktober. Vi benytter i år PhotoCare fra Herning. 

 

Malene skriver ud på Aula ang. tilsyn efter skoletid. 



 Henvendelse fra foræl-

der 

 O Monica/Ma-

lene 

Det blev drøftet, hvordan vi tager den herfra. Der er 

fuld opbakning fra bestyrelsen. 

18.10 Opfølgning på arbejds-

seminar 

Herunder antimobbe-

strategi; allerede vedta-

gen principper; årspla-

nen; det er tidligere 

sendt ud. 

Forslag til princip for 

lån af skolen – sendes 

ud, hvis jeg når det. 

D Dina/Ida/Ma

lene 

Ifølge årsplanen drøftede vi SFO – hverdag m.m. SFO 

består af nye samarbejdsrelationer, som er godt i gang. 

 

Princippet for udlån af lokaler blev godkendt; sendes til 

TSM og leder for endelig godkendelse. Derefter lægges 

den på vores hjemmeside. 

 

Økonomien blev drøftet; vi kommer ud af året med et 

mindreforbrug. 

 Høringssvar Budgettet er til høring 

– frist for høringssvar 

13/9 kl.09.00 

 Dina/Malene I vores høringssvar udtrykker vi bekymring for bespa-

relser for 2024 og ytrer samtidigt ønske om et nyt mad-

kundskabslokale i Kølkær. 

Høringssvar kan læses på Herning kommunes hjemme-

side i forbindelse med næste byrådsmøde 19.septem-

ber. 

 Samrådsmøde    På samrådsmødet blev samarbejdsmodellen gennem-

gået. Vi drøftede, hvordan vi sikrer, at alle vore foræl-

dre får den fornødne viden omkring nye tiltag. Kom-

munikationen os imellem foregår gennem Aula, hvor-

for det er vigtigt at holde sig orienteret her. 

 Evt.    Køleskabe blev endnu engang drøftet. Vi holder fast i 

tidligere beslutning. Et køleskab på hver matrikel har 

hen over sommeren (1/6-1/9) været tændt. Vi har kon-

stateret, at 2-3 elever fra hver skole har benyttet sig af 

det. 

Fra 1/9 er køleskabet i 0.kl. tændt.  

 



Adspurgt til afholdelse af bestyrelsesvalg kan vi med-

dele, at det næste valg er i foråret 2025. 

   

 

 

 

   

 

 


